
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             

 

2011 



 

Verenigingsgegevens volleybalvereniging Tsjûkemarders 2010 / 2011 

Website: www.freewebs.com/tsjukemarders 
 

 

Voorzitster: Janke de Haan 

 Menso Poppiusstraat 9 

 8536 TW  Oosterzee 

 Tel: 0514 – 541514 

 Email: jochemdehaan@hotmail.com  

 

Secretaresse: Baukje van der Zee 

 Herenweg 34 

 8536 TN  Oosterzee 

 Tel: 0621 - 923920 

 Email: baukjevanderzee34@hotmail.com 

 

Penningmeester: Johan Hagen 

 Hoofdweg 34 

 8537 SE  Echten 

 Tel: 0642 – 529609 

 Email: johanhagen01@hotmail.com 

 

Alg. bestuurslid: Inge Regts 

 Westeind 13 

 8536 TA Oosterzee 

 Tel: 0514-565740 

 Email: ingeregts@hotmail.com 

 

Alg. bestuurslid: Theunis Zijlstra 

 Hoofdweg 4 

 8537 SB  Echten 

 Tel: 0514 – 541117 

 Email: Theuniszijlstra@hotmail.com 

 

 

Wedstrijden/  

Scheidsrechters: Femmie Boersma 

 Tel: 0514 -  541266 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



       Beste volleybalvrienden 
 

 

Voor jullie ligt De tsjûke nei-prater van 2010-2011. 

Dit jaar niet het voorwoord van onze voorzitter Janke de Haan. 

Zoals de meesten van ons wel weten heeft ze vorig jaar een zware operatie moeten ondergaan. 

Bij nacontrole bleek het toch niet goed te zijn.  

Vandaar dat wij haar niet hebben gevraagd voor het voorwoord dit jaar. 

Ook met Inge Regts die in het bestuur zit ging het niet zoals het hoorde te gaan. 

Dus hierdoor missen er 2 personen van het bestuur. 

Femmie Boersma ”vorig jaar afgetreden” is bereid gevonden nog te blijven zitten. 

Femmie hierbij bedankt voor het vele werk dat je voor de vereniging doet. 

 

 

Dan gaan we nu over naar het volleybal. 

Dit jaar is er maar één team kampioen geworden en wel bij de mini’s. Tsjûkemarders 4 werd 

in Lemmer kampioen; nog van harte gefeliciteerd. 

De mini´s speelden dit jaar in nieuwe shirts gesponsord door de Spar, bedankt fam. Oenema. 

Verder hebben alle ploegen het goed gedaan. Alleen voor heren 2 was het een beetje een 

moeilijke start om voor het eerst tegen de heren, die vaak veel ouder zijn en al veel langer 

spelen. Maar de tweede helft van het seizoen ging dit ook al beter. 

Dit jaar hebben we aan een project meegedaan van de Nevobo: “Lesgeven op de basisschool.” 

Dit hield in dat er 4 maandagen les gegeven werd op een school onder begeleiding van een 

docent van de Nevobo. Roelie verleende hierbij haar medewerking en Femmie was stand-by. 

Ook hebben we meegedaan met “kies hart voor sport.” 

Dit heeft weer wat nieuwe leden opgeleverd. 

Welkom bij onze vereniging. 

 

 

Beachvolleybal is afgelopen zomer niet doorgegaan, omdat het weer ons niet mee zat. Jammer 

voor de tijd en de moeite die het elk jaar weer met zich mee brengt, maar ja het weer hebben 

we gelukkig niet in de hand. We hopen dat het deze zomer weer mee zit. 

Ook waren we niet op de kerstmarkt aanwezig. Dit is altijd op vrijdag en dat is onze speeldag. 

Het afgelopen seizoen moest op de bewuste vrijdag iedereen spelen dus was er niemand die 

op de markt aanwezig kon zijn. We hopen dat het dit jaar anders zal zijn. 

De koekactie en de Poieszactie hebben wel weer het nodige opgebracht. 

We waren ook aanwezig bij het 35 jarig bestaan van “De Fûke”.  Een ieder die aan deze acties 

heeft meegewerkt hartelijk dank. 

De naam van de pop, Beeuwkje, werd door niemand geraden. 

 

 

Dit jaar hebben er nog 3 scheidsrechters examen gedaan en zijn geslaagd. Dit zijn Michelle 

Nooy, Petra Visser en Johan van der Zee. Hartelijk dank dat jullie dit doen. Natuurlijk willen 

we ook de andere scheidsrechters, Johan Hagen, Jantsje de Haan en Jaap de Haan, bedanken 

voor hun inzet, want zonder deze mensen kunnen we niet spelen. 

 

 

Zoals een ieder wel heeft gezien krijgen we een nieuwe sporthal. Als alles goed gaat, gaan we 

hier in september al in trainen. Ook gaan we onze thuiswedstrijden hier op vrijdag spelen. We 

hopen dat er veel mensen komen om naar onze wedstrijden te kijken. 



 Noteer vast in de agenda: 

 

16 juni     ledenvergadering  Cafe Tjeukemeer Oosterzee 

 

 

23 juni     slotavond 

 

 

2 juli       beachvolleybal 

 

 

5 november   viering van het 50 jarig bestaan van onze vereniging 

 

 

Rest mij nog een ieder een prettige vakantie toe te wensen en ik hoop iedereen weer te zien in 

de nieuwe sporthal. 

Ook wens ik Janke en Inge heel veel sterkte toe. 

 

 

Groetjes Roelie de Graaf 

 

 
 

 

 



Agenda ledenvergadering donderdag 16 juni 2010 
om 20.00 uur bij café “Tjeukemeer” in Oosterzee 

 

 
 

Alle leden (ook van het recreatief volleybal) zijn van harte welkom. 

Tevens zijn ook de ouders van de jeugd van harte welkom. 
 

1. Opening 

  

2. Ingekomen stukken / mededelingen 

  

3. Verslag secretaresse 

  

4. Verslag penningmeester 

 * begroting seizoen 20010/2011 

 * kaart- en teamgeld 

 * verslag kascommissie 

  

5. Reünie, 50 jarig bestaan 

   

6. Bespreken seizoen 2010 - 2011 

    * teamindeling 

    * trainingstijden 

    * trainers en coaches 

    * scheidsrechters 

    * ………..... 

  

7. Mededeling slotavond   

 

8. Beachvolleybal-toernooi (2 juli 2011) 

 

9. Rondvraag en wat verder ter tafel komt 

  

10. Sluiting 

 



NOTULEN JAARVERGADERING SEIZOEN 2009-2010 

DATUM: 17 JUNI 2010 

PLAATS: CAFE TJEUKEMEER TE OOSTERZEE 
 

 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Fenna v.d. Wal, Jennifer Lageveen, Bea Woudsma, Jolanda Kelderhuis, Anna Zijlstra, 

Liesbeth Attema. 

 

 

1 Opening door de voorzitster. 
 

 

2a Ingekomen stukken. 

Er zijn geen binnengekomen stukken. 

2b Mededelingen. 

Er worden een tweetal spandoeken getoond van de vereniging. Deze zullen worden gebruikt 

bij eventuele acties (Beachvolley, Kerstmarkt, e.d.) om de bekendheid van de vereniging te 

vergroten. Kan eventueel ook gebruikt worden in de nieuwe zaal en bij het maken van 

teamfoto’s. 

 

 

3 Verslag van de secretaresse. 
Geen op- of aanmerkingen op jaarverslag en de notulen van 2008/2009 worden door de 

vergadering goedgekeurd. 

 

 

4 Verslag van de penningmeester. 
a. Toelichting post Boetes: 

De afspraak is dat de boetes door de teams zelf betaald dienen te worden. 

 

b. Kaart- en team geld:  

Het kaart- en team geld voor de jeugd bedraagt hetzelfde als de senioren (224 euro). Omdat er 

vorig jaar van de oude situatie is uitgegaan, is er een klein verschil ontstaan in dat jaar. Het 

voorstel is om volgend seizoen van het getoonde rekenvoorbeeld uit te gaan, omdat er dan een 

eerlijke verdeling ontstaat (betaling naar rato). Dit voorstel wordt dan ook door de 

vergadering aangenomen. 

 

c. Kascommissieverslag: 

De kascommissie van 2009/2010 waren Willeke Boersma en Frans de Hoop;  

het financieel verslag wordt door hen goedgekeurd. 

Kascommissie voor 2010/2011: Frans de Hoop en Petra Visser. 

 

 

 

 

 

5 Bestuursverkiezing. 



Aftredend en niet herkiesbaar zijn: Femmie Boersma en Pieter Wind 

 

Voorgedragen door bestuur; Inge Regts. 

Dit wordt door de vergadering met alg. stemmen aangenomen en Inge wordt daarop 

verwelkomd binnen het bestuur. 

Voor een tweede persoon wordt nog eens rondgekeken binnen de vereniging. Zodra er iets 

bekend is, zal dit worden vermeld naar de leden. Johan Hagen zal in eerste instantie de zaken 

van Femmie Boersma waarnemen. 

 

Femmie en Pieter worden bedankt voor de jarenlange inzet en ontvangen hiervoor  

een attentie. 

 

 

6 Bespreking seizoen 2009 – 2010 
 

a .Teamindeling; 

Opmerking Michelle Nooy: 

Ik tel bij Dames 1 en Dames 2  elk negen speelsters in het team.  VRAAG: Is dit al een 

voldongen feit?  Dit houdt in dat je minstens 1 set per wedstrijd aan de kant staat. 

 

Antwoord vanuit het bestuur:  

Negen speelsters is voor Dames 1 geen overbodige luxe en negen speelsters is voor Dames 2 

waarschijnlijk teveel. Ilse Visser gaf van te voren aan te stoppen, vandaar  

deze indeling. 

VOORSTEL: Er zijn nog 2 maand te gaan. Ga te rade bij eventuele oud-leden of ze terug 

willen komen om een 3
e
 team te kunnen formeren. Er zijn op het moment weinig tot geen 

opties om het anders in te delen. 

PS: Om eventueel vaker te kunnen spelen, draai eens een wedstrijd met Heren 2 mee. 

 

b. Trainingstijden 

Andere indeling  - meer mogelijkheden. 

 

c. Trainers en coaches 

De trainingen zijn ook volgend jaar weer onder leiding van Roelie de Graaf en ze geeft daar 

mee te kennen dat ze er nog een jaartje aan onze vereniging verbonden blijft. 

 

Dames 1 Janke de Haan 

Dames 2 Beene de Haan ??? 

Heren 1 Jantsje Bangma (als ze beschikbaar is) 

Heren 2 Minne Boersma  

B-Jeugd Atsje + Sietske ??? 

 

d. Scheidsrechters 

 

De volgende personen hebben zich als scheidsrechter aangemeld; 

Heren: Frans de Hoop, Johan Hagen, Jaap de Haan, Johan v.d. Zee,  

Dames:    Michelle Nooy en Janke de Haan als koppel, 

 Petra Visser en Jantsje de Haan als koppel. 

 

7 Mededeling slotdag-/avond 



De feestcommissie gaat volgend jaar bestaan uit de volgende personen; 

Johan van der Zee, Jantsje de Haan en Jurgen v.d. Veen. 

 

 

VOORSTEL VANUIT DE COMMISSIE; Is het niet een idee om dit aan het begin van 

het seizoen te plannen? Krijg je misschien meer animo. 

Dit wordt door de vergadering aangenomen en zal een keer geprobeerd worden.  

Mededeling en datum volgen nog nader. 

 

 

8 Beachvolleybal. 
Er wordt nog hulp gevraagd voor het komende beachvolleybaltoernooi. 

De zal vanaf 10 uur met de opbouw van de speelvelden begonnen worden. 

Er hebben zich inmiddels 18 teams aangemeld, kortom een geweldig aantal. 

 

DRINGEND VERZOEK; vrijwilligers zijn altijd nodig en welkom. Zal dit niet lukken, dan 

kunnen we in de toekomst geen toernooien meer organiseren. Zoals we allemaal weten, 

hebben we een kleine vereniging en zullen we het met allen moeten doen, ook bij de 

organisatie van een beachvolleytoernooi. Allemaal om toch ook nieuwe leden te kunnen 

verwelkomen bij de vereniging!  

 

 

9 Rondvraag. 
Femmie Boersma: 

Volgend jaar viert de vereniging haar 50-jarig Jubileum. 

Kunnen we ook een commissie samenstellen voor een reünie? 

Deze commissie bestaat dan uit 3 a 4 personen die delegeren naar de rest. 

Kan eventueel samengekoppeld worden met de opening van de nieuwe sportzaal? 

 

Michelle Nooy, Femmie Boersma en Johan Hagen zullen in deze commissie plaatsnemen. 

 

Roelie de Graaf: 

Bij de Poiesz-actie graag ook meer hulp van de leden/jeugd. Er was nu eigenlijk te weinig 

hulp aanwezig en er kan veel meer uitgehaald worden op zo’n actiedag voor de vereniging.  

 

Atsje:   

Valt er ook meer reclame te maken voor het recreatievolleybal? 

Antwoord: wordt eigenlijk elk jaar altijd wel gedaan, er komt alleen weinig uit. 

 

Coby Hagen: 

Aangaande de wedstrijdtijden: in de tweede helft van het seizoen moesten we bijna elke 

wedstrijd beginnen om 19.15 uur. Kan dit ook aangepast worden? Is voor ons als team 

eigenlijk veel te vroeg op de avond.  

Antwoord: Hier valt waarschijnlijk weinig aan te doen, maar we zullen Dhr. Booy gaan 

benaderen of hij hier rekening mee kan houden. 

 

 

 

 

Michelle Nooy: 



Wordt er ook weer aan de bekerwedstrijden meegedaan? 

Antwoord;  Dit moet door ons apart opgegeven worden bij het Rayon. 

We zullen alle teams opgeven met als extra vermelding naar de leden, dat als de wedstrijden 

in de Feestweek E’brug starten, we geen teams niet opgeven. 

In het verleden is gebleken dat er dan geen team op de been gebracht kan worden. De dan 

ontstane kosten zullen dan wel afgedragen moeten worden aan het Rayon. 

 

Michelle Nooy: 

Hoelang van te voren moet men aanwezig zijn bij een zaalwacht? 

Antwoord: een half uur van te voren. 

 

 

10 Afsluiting. 
Om 22.10 uur wordt de vergadering gesloten. 

 

 

 

      
                

 

 

 

 

 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

        

 



Jaarverslag secretaresse 2010-2011 
 

En dan is het zomaar weer juni en zit het volleybal seizoen 2010-2011 er alweer op. Ook dit 

seizoen zijn er weer mooie resultaten geboekt door alle teams. De senioren teams hebben 

allemaal een keurige score behaald en blijven allemaal in de huidige klasse spelen.  

 

Kies voor Hart en Sport 
We hebben dit jaar weer meegedaan aan Kies voor Hart en Sport. We hadden een mooie 

opkomst bij de volleybal lessen en het was zeer geslaagd. Ook heeft Roelie samen met 

iemand van de Nevobo volleybal les gegeven aan de kinderen van een aantal basisscholen in 

de buurt, ook dit was zeer geslaagd. Roelie bedankt voor je inzet! 

 

Sponsoring mini’s 
Onze mini spelers hebben dit seizoen in een nieuwe outfit gespeeld. De kinderen hebben 

nieuwe shirts gekregen,  gesponsord door Spar Oenema te Echtenerbrug. Bij deze hartelijk 

bedankt! 

  

Beachvolleybaltoernooi 2011 
Op 2 juli is het weer zover, het jaarlijkse beachvolleybaltoernooi! Het beloofd weer een 

spetterende activiteit te worden en we hopen natuurlijk op een beter einde dan vorig jaar. 

Iedereen mag weer meedoen dus geef je team snel op. Je kunt je opgeven bij het bestuur of 

middels dit email adres: beachvolleytsjukemarders@hotmail.com. 

Het toernooi zal gehouden worden op het strand van Delfstrahuizen en natuurlijk hopen we op 

een mooie opkomst en mooi weer. Natuurlijk is alle hulp van harte welkom, dus als je wilt 

helpen, geef je dan ook op bij het bestuur of via bovenstaand email adres.  

 

Ledenvergadering 
De ledenvergadering zal dit jaar plaats vinden op donderdag 16 juni in café Tjeukemeer te 

Oosterzee. Komt allen naar deze vergadering, er worden belangrijke dingen besproken.  

 

Reünie 
Dit jaar bestaat volleybalvereniging Tsjûkemarders 50 jaar en dit willen we natuurlijk vieren. 

Daarom organiseren wij dit najaar een reünie en een spetterend feest. Om deze reünie een 

groot succes te maken is natuurlijk alle hulp welkom, dus weet je nog mensen die vroeger bij 

onze vereniging gespeeld hebben, laat het ons aub weten.  

 

Nieuwe sporthal 
Zoals jullie waarschijnlijk allemaal al wel gezien hebben wordt er druk gewerkt aan een 

nieuwe sporthal. De planning is dat deze het volgende seizoen in gebruik zal worden 

genomen. We hopen natuurlijk dat dit gaat lukken en dat we na de vakantie met frisse moed 

van start kunnen in de nieuwe sporthal. Ook zullen op vrijdagavond hier de wedstrijden plaats 

gaan vinden.  

 

Tot slot wil ik iedereen die ons op elke mogelijke manier geholpen en gesteund heeft 

bedanken voor zijn of haar inzet en wens ik iedereen een fijne vakantie toe! 

Tot ziens op de ledenvergadering en natuurlijk het beachvolleybal toernooi! 

 

Baukje van der Zee 

Secretaresse Tsjûkemarders 



Financieel verslag seizoen 2010-2011 
 

Inkomsten 

Saldo    € 3.714,42  Trainers  € 3.500,00 

Contributie   € 4.844,50  Diverse nota’s  € 2.471,68 

Kaart en team geld  € 1.410,00  Kaart en team geld € 2.133,00 

Hart & Sport   €      84,00  Contributienota €    600,00 

Donateurs   €    236,40  Zaalhuur  €    944,92 

Koekactie   € 2.243,84  Saldo   € 4.403,76 

Braderie   €      50,00 

Sponsorgeld   €    309,20 

Broekje   €      90,00 

Beachvolleybal  €    150,00 

Poiesz    €    921,00 

             € 14.053,36             € 14.053,36 

 

 

Begroting seizoen 2011-2012 

 
Inkomsten 60 leden    € 5.500,00 

Donateurs     €    250,00 

Diversen     € 2.250,00 

 

      € 8.000,00 

 

Uitgaven Trainers    € 3.000,00 

Zaalhuur     € 2.000,00 

Nota’s      € 3.000,00 

 

      € 8.000,00 

 

 



Contributie Seizoen 2011-2012 
 

Senioren    (19 jaar en ouder) € 9,00 

Junioren    (16 t/m 18 jaar) € 7,00 

Adspiranten    (13 t/m 15 jaar) € 6,00 

Mini’s        € 5,00 

Reacreatie       € 8,00 

 

 

Kaart en team geld seizoen 2011-2012 

 
Dames  1     € 35,00 

Dames 2     € 30,00 

Heren 1 & 2      € 30,00 

C-jeugd     € 30,00 

B-jeugd     € 30,00 

Mini’s      € 20,00 

 

We zijn genoodzaakt om vanaf volgend seizoen de contributie te verhogen. 

Dit komt omdat de zaalhuur van de nieuwe sporthal hoger ligt. 

Ook het kaart en team geld van de mini’s zal met € 5,00 worden verhoogd. 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

t Salontsje 
 
www.tsalontsje.nl 

Schoonheids-/pedicuresalon 
 

 
 

 Bellen voor een afspraak 
0514-541509 / 06-51761351 
 
 

 
 



 

 
 

  
 

  



 



Mini-volleybal 

 
Kampioenen 2011 Mini’s 4 

             

 

 

Wij Naomie, Berber, Reinder, Milan, Jelte, 

Marije en Germa zijn kampioen geworden bij de mini’s. 

Het was heel erg leuk Roelie was er elke wedstrijd bij. 

Volgend jaar worden we weer kampioen. 

 

 



Tsjûkemarders Mini’s 3 
 

Kom ook op volleybal!!!! Het is hier supergaaf!!!! 

Volleybal = super 

 

Van Ilse Timmerman Blijke Oenema Tinka Breimer  

Sanne Keulen 

 

Tsjûkemarders Mini’s 2 

 
Wij zijn dit jaar tweede geworden en we vonden 

Het dit jaar heel leuk.  

Jammer dat we niet eerste zijn geworden 

 

Groetjes Anno Nick Rike en Rinske 

 

 

 
(Shirt sponsoring Tjûkemarders, Spar Oenema) 

 

 



Tsjûkemarders Mini’s 1 

 
Wij hebben een heel leuk team, en we zijn met het 

Toernooi tweede geworden. 

Dit vonden we heel leuk. 

Binnenkort moeten we wedstrijden op vrijdagavond spelen, en 

daar kijken we heel erg naar uit! 

De trainingen op donderdagavond zijn ook altijd 

Heel leuk en gezellig! 

Alleen ons team valt wel een beetje uitelkaar, maar  

dat komt allemaal goed, en dan zorgen we er voor 

dat we weer knallen! 

We vinden volleybal heel erg leuk en we raden 

iedereen aan om ook gezellig op volleybal te 

komen, want we hebben nog spelers nodig!!! 

 

Groetjes ons team 

Lisanne, Minke, Johanna, Lisa, Tamara en Jessica 
 

 

   
 

 

 



Tsjûkemarders Heren 2 

 
Dit was het eerste jaar voor ons dat we in de heren competitie speelden, we 

hadden een moeilijke start, maar naar mate het jaar zijn we erg veel vooruit 

gegaan. We hadden een erg leuk team waar we mee speelden. Ondanks onze 

eindstand hebben we veel plezier gehad dit seizoen. Ook willen we onze coach 

Minne bedanken voor de goede coaching. 
 

 

Tsjûkemarders Heren 1 
 

 

Heren 1 is dit jaar het seizoen gestart met een zeer jong team,  variërend tussen 

de 18 en 26 jaar. Zonder coach en met 6 man zijn we de competitie ingedoken, 

de eerste wedstrijden gingen niet zoals gepland, er werden veel verliezen 

geleden. Ondanks dat we vorig jaar gedegradeerd waren, dachten we dat we wel 

in de top 3 zouden eindigen, om vervolgens het komende jaar kampioen te 

worden en te promoveren, terug naar de 3
e
 klas. We vroegen ons af of het zou 

helpen als we een coach zouden  hebben, we zijn op zoek gegaan, en hebben de 

geknipte persoon gevonden voor deze positie. Bene de Haan is een man met 

ervaring en heeft het team geholpen om weer een winnende reeks te beginnen. 

Uiteindelijk zijn we in de middenmoot geëindigd, en we zijn van plan om het 

komende seizoen te gaan promoveren. We gaan ook weer deelnemen aan de 

bekercompetitie, waarin we dit jaar verder hopen te komen dan de kwartfinale 

van het afgelopen jaar. Ook het komende jaar gaan we weer met zes man en 

onze toegewijde coach en trainster strijden voor de titel en voor promotie.  

Namens heren 1 

Johan Hagen, Jaap de Haan, Jurgen van der Veen, Theunis Zijlstra, Marten de 

Jong en Johan van der Zee 

 

     
 

 



Tsjûkemarders Dames 2 
 
Wist u dat? 

 
- We dit jaar met 3 nieuwe teamgenoten (Corrie, Anna en Ella), dit seizoen 

op de vierde plaats zijn geëindigd? 

- We dit eigenlijk tijdens dit seizoen niet hadden verwacht en het dus een 

goede prestatie van onszelf vinden? 

- Corrie en Anna na elke wedstrijd standaard aan de zoete witte wijn zitten? 

- Wanneer je iemand met een bal in het gezicht raakt, het in dit team een 

smoelpunt wordt genoemd? 

- Michelle en Sjoukje de dikste lol kunnen hebben over puntmutsen 

(kabouters) die door het veld rennen, op het net zitten etc.? 

- Het nog steeds niet helemaal duidelijk is waar ze deze fantasie weghalen? 

- Michelle tijdens de training perse het laatste rondje van ons allemaal moet 

rennen? 

- Ze dus nooit eerder zal stoppen dan de rest is uitgerend? 

- Willeke ons na dit seizoen gaat verlaten? 

- Dit omdat ze tijdens één van de laatste trainingen haar kapotte sport-bh 

een goede reden vond om te stoppen? 

- Het bovenstaande absoluut niet de reden is van het vertrek, maar wel  een 

hele leuke uitspraak was? 

- Wij dit als team erg jammer vinden, maar dat we het besluit van Willeke 

accepteren? 

- Niemand zin had om een stukje te schrijven voor dit krantje? 

- We dit ook (bijna) nooit doen? 

- Het daarom tijd werd voor een stukje? 

- Iedereen wel een goede reden had om geen stukje te schrijven? 

- We uiteindelijk samen een tijdje onzin hebben zitten opnoemen tijdens 

trainen? 

- Wat uiteindelijk is opgeschreven? 

- We zo een aardige inhoud hebben voor een stukje? 

- Het zo wel is gelukt een stukje te schrijven, dat nergens over gaat? 

- Maar zo uiteindelijk nu wel een bladzijde hebben gevuld. 
 

Sportieve groetjes,  

Anna, Baukje, Coby, Corry, Ella, Michelle, Pietrik, Sjoukje en Willeke 

 

 

 

 

 



Tsjûkemarders Dames 1 

 
Begin dit seizoen werden wij opgeschrikt met het bericht dat Inge en coach 

Janke moesten strijden tegen een ernstige ziekte. Beide moesten daardoor dit 

seizoen verstek laten gaan. Wij willen ze ook via deze weg nog heel veel sterkte 

wensen.  

De verdeling van de taken was daardoor als volgt gewijzigd: Anna en Femmie 

spelverdeling, Fenna, Petra buitenaanval, Jennifer en Jantje middenaanval en 

Jolanda en Gea konden zowel op mid als buiten aanvallen. Gea besloot echter al 

gauw te stoppen bij dames 1 dus toen hielden we nog 7 speelsters over. De 

eerste helft van het seizoen konden we mooi meekomen maar de tweede helft 

brak het ons toch wat op dat er niet veel wisselmogelijkheden waren. Ook 

tijdens de trainingen moest er nog wel eens iemand missen. Wij hebben in de 2
e
 

helft dan ook wel wedstrijden verloren waar we misschien toch punten hadden 

moeten pakken. Maar de laatste wedstrijd tegen OPM 3 was een fantastische 

afsluiting. Deze wedstrijd werd thuis door ons met 2-1 gewonnen. OPM 3 

eindigde als 3
e
, wij zijn uiteindelijk als 7

e
 geëindigd, net achter LVC.  

Inmiddels hebben wij een nieuwe speelster kunnen contracteren namelijk 

Henriëtte. Zij is een aanvalster dus dat biedt weer mogelijkheden voor volgend 

seizoen. 

Zoals ik al zei heeft Roelie het coachen voor haar rekening genomen, wij 

konden ook altijd een beroep op haar doen als wij te weinig speelsters hadden in 

verband met vakanties. Roelie bedankt hiervoor. 

 

Jantje 
 

 

 

 



Tsjûkemarders Recreatie 

 

Hallo hier een stukje van reactie groep.  

Wij hebben een hele leuke groep die traint op donderdagavond onder leiding van 

Rolie de Graaf. Er is een vaste kern soms verlaten mensen de vereniging, en 

soms zijn er weer nieuwe leden. Er zijn een paar oud gedienden bij namelijk 

Beene de Haan en Minne Boersma heren die jarenlang in het eerste van 

Tsjukemarders hebben gespeeld. 

Deze mannen houden het peil dan ook aardig hoog, maar er zijn ook dames die 

goed een balletje kunnen slaan hoor. Eerst gaan we wat inspelen daarna even 

aanvallen en opslaan, vervolgens aflsuiten met een partijtje. Waarbij er altijd 

veel lol is en wordt gelachen, maar toch ook weer fanatiek wordt gespeeld, want 

ja niemand wil toch verliezen? 

Hopelijk is een ieder er volgend jaar weer en we hopen met wat nieuwe leden in 

de nieuwe sporthal. 

Een ieder is van harte welkom van jong tot oud. 

De Recreatie 

 

 

 
 

 

 

 
 

Hoofdweg 8 

8537 SB Echten (FR) 

( ingang aan de middenvaart) 

 

http://www.landlevenshop.nl/


 

 

 

    
 

      
 

  
 

         
 

 

 

 

 



 



Trainingstijden seizoen 2011 / 2012 
 

Heren 2 woensdagavond 19.15  –  20.30 uur 

Dames 1/Heren 1 woensdagavond 19.15  –  20.30 uur 

Dames 1/Heren 1 woensdagavond 20.30  –  21.45 uur 

Mini’s 1 donderdagavond 16.30  –  17.15 uur 

Mini’s 2 donderdagavond 17.15  –  18.00 uur 

C–jeugd  donderdagavond 18.00  –  18.45 uur 

B-jeugd  donderdagavond 18.45 –  19.45 uur 

Dames 2 donderdagavond 19.45  –  20.45 uur 

Recreatie donderdagavond 20.45  –  21.45 uur 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

      
 

 



Belangrijke afspraken en regels omtrent volleybalvereniging 

Tsjûkemarders 
  

  

* De vereniging heeft een aansprakelijkheids verzekering 

  

* Het shirt blijft eigendom van de vereniging.    

  

* Broekje koop je van de vereniging en blijft eigendom van het lid 

  

* Nieuwe leden kunnen gratis 1 maand mee trainen 

 

* De penningmeester regelt de inning van de contributie. U wordt verzocht deze  

   door middel van een automatische overschrijving te voldoen 

  

* Het kaart en teamgeld wordt per seizoen door de Nevobo bepaald 

  

* Heeft men zich na 1 september afgemeld, dan is het gehele jaar t/m augustus nog   

   contributie verschuldigd. 

  

* Teams betalen hun eigen boete 

   

* Mensen die in het belang van de vereniging blijven spelen; oproepbaar of bij nood  

   hoeven geen kaart en teamgeld te betalen 

  

* Bij blessures of bij zwangerschap moet er wel contributie doorbetaald worden 

  

* Een invalspeler van een lager team mag niet meer dan 2 maal per maand meespelen met 

   een hoger team. 

  

* Elk jaar aan het eind van het seizoen wordt er een ledenvergadering gehouden. 

 

* De vereniging heeft donateurs. Elk jaar moet er dus donateursgeld geïnd worden. De 

   penningmeester zorgt voor vrijwilligers.   

 

* Elk jaar zal de vereniging voor verschillende activiteiten vrijwilligers nodig hebben. 

   Het bestuur verwacht een optimale inzet van de leden. 

  

* Het bestuur bestaat uit 

   Voorzitter / secretaris /  penningmeester / 2 x algemeen bestuurslid 

  

* Het bestuur moet bij voorkeur samengesteld worden door een afgevaardigde uit elk 

   team, zodat alle teams op de hoogte blijven van beslissingen van het bestuur en 

   andersom 

  

  

 
 



Teamindeling 2011-2012 
 

Dames 1    Dames 2 
Femmie Boersma   Baukje van der Zee 

Anna Zijlstra    Coby Hagen 

Jantje de Haan    Michelle Nooy 

Inge Regts    Pieterik van der Zee 

Jolanda Kelderhuis   Anna Brandsma 

Fenna van der Wal   Corrie de Jong 

Jennifer Lageveen   Sjoukje van der Veen 

Petra Visser    Gea Boersma 

Henriètte Bron   Ella Lebbing 

 

 

Heren 1    Heren 2 
Johan Hagen    Jacob Zijlstra 

Theunis Zijlstra   Arjen Boersma 

Marten de Jong   Martin de Haan 

Johan van der zee   Jelle Geert Eilers 

Jaap de Haan    Rein van der zee 

Jurgen van der Veen   Timon Fabriek 

Beene de Haan   Minne Boersma 

 

 

B-jeugd    C-jeugd 

Jolanda Boersma   Tamara Oenema 

Marianna Brandsma   Jessica Gerritsen 

Robin Stuiver    Lisa Jetten  

Frits de Haan    Tinka Breimer 

Pe Dajanthe    Blijke Oenema 

Lisanne Sambeek   Tineke Roest 

     Nick Glazenburg 

     Anno Zijlstra 

 

Mini’s 9 t/m 11 jaar   Mini’s 6 t/m 8 jaar 

Rike de Haan    Berber Boersma 

Rinske Kuiper    Iris Kazantzidis 

Sanne Keulen    Germa Kuiper 

Ilse Timmerman   Reinder Heddema 

Roald Wienia    Jelte de Vreeze 

Silke van der Tempel 

Dennis Muurlink 

Siert Jansma 

Lammert ter Heide 

Marrit Heddema 

Jikke Speerstra 

Naomie Breimer 

Marije van der Brug 

 



Uitslagen seizoen 2010-2011 
 

Dames 1 (2
e
 klasse)     Dames 2 (5

e
 klasse) 

1 S.N.V.V. DS 2  68  1 L.V.C. DS 4   64 

2 OPM DS 4   57  2 A.V.C.’69 DS 10  48 

3 OPM DS 3   54  3 V.c. Joure DS 5  45 

4 HeVoC’89 DS 3  41  4 Tsjûkemarders DS 2  40 

5  Sparta DS 1   40  5 Advendo DS 3  39 

6  L.V.C. DS 2   39  6 A.V.C.’69 DS 8  38 

7  Tsjûkemarders DS 1  37  7 De Griffioen DS 5  36 

8 CSC-Joure DS 1  30  8 OPM DS10   28 

9 Hercules DS 1   26  9 Wordt Kwiek DS 4  19 

10 V.c. Joure DS 2  23  10 HeVoC’89 DS 7  19 

11 Reva DS 3   20  11 HVC Hemrik DS   11 

12  OPM DS 5   17  12 Reva DS 5   9 

13 A.V.C.’69 DS 3  16 

 

Heren 1 (4
e
 klasse)     Heren 2 (5

e
 klasse) 

1 SIM HS 2   52  1 S.N.V.V. HS 4  56 

2 Postale HS 1   37  2  HeVoC’89 HS 6  39 

3 HeVoC’89 HS 5  36  3 A.V.C.’69 HS 6  37 

4  S.v. Thor HS 1  34  4 Steggerda HS 4  34 

5 S.N.V.V. HS 3  34  5 OPM HS 5   27 

6  Tsjûkemarders HS 1 33  6 Wordt Kwiek HS 3  26 

7 Sport Vereent HS 1  31  7 V.c. Joure HS 5  22 

8  L.V.C. HS 4   28  8 Tsjûkemarders HS 2 11 

9  Steggerda HS 2  28 

10 Advendo HS 2  27 

11  Sparta HS 1   27 

12  Advendo HS 3  20 

 

B-Jeugd (B-mixed)    

1 Griff. mix MB 6  43 

2 Tsjûkm mix MB 3  36 

3 SDO mix MB 2  36 

4  A.V.C.’69 mix MB 11 28 

5 LVC mix MB 6  20 

6 Hevoc mix MB 12  11 

7 OPM mix MB 13  9 

 

 

 

 



Uitslagen Mini’s seizoen 2010-2011 
 

1    2.1   2.2   2.3   
1 Ts.marders 4  1 vc Joure 14   Steggerda 3  1 SNVV 9 

2 Mildam 6   2 AVC 9  2 Reva 5  2 TVC 3 

3 PZH 10   3 Mildam 5  3 vc Joure 15  3 Steggerda 4 

4 AVC 11   4 AVC 8  4 Hercules 4  4 AVC 10 

5 de Griffioen 5  5 vc Joure 16  5 SNVV 8  5 Hevoc 8 

    6 OKC 2  6 de Griffioen 4 

 

3.1    3.2   3.3   4.1 

1 Vc Joure 12   1 vc joure 13  1 Hevoc 7  1 vc Joure 8 

2 Ts.marders 2  2 Hercule3  2 PZH 9  2 PZH 7 

3 SNVV 6   3 TVC 2  3 de Griffioen 3  3 PZH 6 

4 AVC 7   4 Reva 4  4 LVC 6  4 Mildam 2 

5 Ts.marders 3  5 Mildam 3  5 SNVV 7  5 vc Joure 7 

    6 PZH 8     6 de Griffioen 2 

 

4.2    4.3   4.4   4.5 

1 Hevoc 6   1 vc Joure 10    Steggerda 2  1 AVC 6 

2 SNVV 4   2 LVC 3  2 Avendo 2  2 AVC 4 

3 vc Joure  9   3 Hevoc 4  3 AVC 5  3 WK 2 

4 LVC 5   4 Steggerda 1    Hevoc 3  4 vc Joure 11 

5 Hevoc 5   5 Avendo 3  5 LVC 4  5 SNVV 5 

 

5.1    5.2   5.3   5.4 

1 PZH 1   1 PZH 2  1 PZH 3  1 WK 1 

2 Oudehaske 2  2 PZH 4  2 Oudehaske 3 2 Oudehaske 4 

3 PZH 5   3 vc Joure 6  3 de Griffioen 1 3 Hercules 2 

4 LVC 2   4 SNVV 3  4 Hevoc 1  4 OKC 1 

5 Hevoc 2   5 Hercules 1  5 Mildam 1  5 Advendo 1 

6 SDO 2      6 TVC 1   

 

6.1    6.2   6.3 

1 AVC 1   1 LVC 1  1 Sparta 1 

2 Ts.marders 1  2 AVC 2  2 SNVV 2 

3 Oudehaske 1  3 Reva 1  3 vc Joure 5 

4 SNVV 1   4 SDO 1  4 vc Joure 5 

5 Reva 2   5 vc Joure 1  5 AVC 3 

6 vc Joure 2   6 vc Joure 4  6 Reva 3 

 

 

 

 



 
 

 

 
 

Datum: 2 juli 2011 

 

Tijdstip: 14.00 – 20.00 uur 

 

Plaats: Strand Delfstrahuizen 

 

 

OPROEP: 

 

Nog enige vrijwilligers die kunnen helpen, 

 om van deze middag weer een geslaagde en sportief festijn te maken! 

 

Meld je aan bij Femmie Boersma of Baukje van der Zee 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


